
 
 

 
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  

 
                 

     
 
 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 
č. 6/2013 ze dne 11. 11. 2013 

 
Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):            7 (viz prezenční listina) 
       za studentskou komoru (dále jen SK):     5 (viz prezenční listina) 
  
Hosté:  Ing. Jakub Novotný, Ph.D., Ing. Hana Pospíchalová 
Omluveni:  RNDr. J. Ryšková, Mgr. I. Brychtová, Ing. I. Fatrová 
 
Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

 
Program:  
1. Aktualizované znění Statutu VŠPJ ke schválení  
2. Návrh voleb kandidáta na funkci rektora 
3. Stud. komora – volba náhradníka do SK RVŠ 
4. Různé 

 
1. Úvodní slovo  

Předseda senátu dr. Šíp přivítal přítomné senátory a požádal o schválení navrženého 
programu. 
Hlasování: 
ANO =  12 NE = 0  ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 

2. Schválení ověřovatelů zápisu: R. Fiala, M. Pištělka, zapisovatel – M. Haimannová 
Hlasování: 
ANO =  12 NE = 0  ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 
V průběhu jednání odešel senátor Fiala. 
 

3. Statut VŠPJ – aktualizované znění ke schválení 
Senátoři obdrželi před zasedáním aktualizované znění Statutu VŠPJ. Rektor školy se 
ujal slova a sdělil senátorům, že zásadní změna je v čl. 14 – Poplatky spojené se 
studiem a vysvětlil důvody navrhovaných změn. 
 
Senát projednal a následně hlasoval o schválení aktualizovaného znění Statutu VŠPJ.  
Hlasování: 
ANO =  11 NE = 0  ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 
Vrátil se senátor Fiala. 
 



4. Návrh voleb kandidáta na funkci rektora 
Předseda senátu dr. Šíp detailně informoval o návrhu harmonogramu příprav voleb. 
Senátoři prodiskutovali navržený harmonogram, provedli drobné změny a následně 
přistoupili ke hlasování o vyhlášení harmonogramu voleb na kandidáta rektora VŠPJ 
 
Hlasování: 
ANO =  12 NE = 0  ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 
 

5. Předsedkyně SK V. Hledíková navrhla senátora J. Vodňanského jako náhradníka na 
delegáta SK RVŠ, zástupci SK hlasovali o navrženém kandidátovi: 
Hlasování: 
ANO =  3 NE = 0  ZDRŽEL SE = 2  SCHVÁLENO 
 

6. Různé 
 
- Předsedkyně SK V. Hledíková navrhla do disciplinární komise VŠPJ studentky: 

Alžběta Kubátová, obor CR 
Radana Bukovská, obor VS 
 

- Zástupci senátu hlasovali o návrhu, že předseda SK AS má oprávnění psát vzkazy 
všem studentům prostřednictvím IS. 
Hlasování: 
ANO =  12 NE = 0  ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO 

 
- Imatrikulací se za SK AS zúčastní V. Hledíková a J. Vodňanský. 
 
Příští jednání Akademického senátu VŠPJ proběhne 2. prosince 2013. 
 
 

Zapsala:  M. Haimannová   ………………..……………………………………..… 
 
Za správnost: Ing. Roman Fiala, Ph.D.  .……………………………………………………….…   
 
 stud. M. Pištělka  ………….……………………….……………….……. 
 
Předseda AS: RNDr. Jiří Šíp, Ph.D.   ………………………….…………………………….… 


